





Interior Secretary
Sally Jewell

Justice Attorney General
Loretta Lynch

Labor Secretary
Tom Perez

OMB Director
Shaun Donovan

SBA Administrator
Maria Contreras-Sweet

Transportation Secretary
Anthony Foxx

Treasury Secretary
Jack Lew (came Friday)

USTR Ambassador
Michael Froman

USUN Ambassador
Samantha Power (came thurs)

Veterans Affairs Secretary
Robert McDonald

Alexander S. Mackler
Office of the Vice President



Re: Phone numbers

From: Mackler, Alexander [REDACTED] >

To: rhb@[REDACTED]

Cc: Chung, Kathy (Assistants to the Vice President)

Time: 6/7/2015 11:36 AM

Hunter,

Here are cells for cabinet secretaries who attended:

USDA Secretary

Tom Vilsack

[REDACTED]

Commerce Secretary

Penny Pritzker

[REDACTED]

CEA Chairman

Jason Furman

[REDACTED]

Education Secretary

Arne Duncan

[REDACTED]



EPA Administrator

Gina McCarthy



HHS Secretary

Slyvia Mathews Burwell (came Friday)



HUD Secretary

Julian Castro



Interior Secretary

Sally Jewell



Justice Attorney General

Loretta Lynch



Labor Secretary

Tom Perez



OMB Director

Shaun Donovan





SBA Administrator

Maria Contreras-Sweet



Transportation Secretary

Anthony Foxx



Treasury Secretary

Jack Lew (came Friday)



USTR Ambassador

Michael Froman



USUN Ambassador

Samantha Power (came thurs)



Veterans Affairs Secretary

Robert McDonald





Alexander S. Mackler

Office of the Vice President



Relevant People Information:

Tom Vilsack

Tom Vilsack is the former Governor of Iowa and a member of the Democratic Party. He was a candidate early on in the 2008



Presidential Election for the Democratic nomination, but withdrew and endorsed Senator Clinton. He was nominated for Secretary of Agriculture by Barack Obama and was confirmed by the Senate.

Penny Pritzker

Penny Pritzker is the founder and Chairman of PSP Partners and its affiliates, Pritzker Realty Group, PSP Capital and PSP Growth. From June 2013 through January 2017, she served as U.S. Secretary of Commerce in the Obama Administration.



Jason Furman

Jason Furman is an economic adviser to President Obama, including serving as the 28th Chairman of the Council of Economic Advisers from August 2013 to January 2017.



Arne Duncan

Arne Duncan, a friend of Barack Obama, was installed by him as the Secretary of the U.S. Department of Education in 2009. He was formerly "the Chief Executive Officer of the Chicago Public Schools, a position to which he was appointed by Mayor Richard M. Daley, from June 2001 through December 2008, becoming the longest-serving big-city education superintendent in the country.



Gina McCarthy

McCarthy served as the 13th administrator of the U.S. Environmental Protection Agency and as assistant administrator for the Office of Air and Radiation under President Obama.



Sylvia Mathews Burwell

Burwell has held two cabinet positions in the United States government. She served as the 22nd secretary of the US Department of Health and Human Services from 2014 to 2017. Her additional government experience are roles as deputy director of the Office Management and Budget, deputy chief of staff to the president, chief of staff to the secretary of the Treasury, and special assistant to the director of the National Economic Council.



Julián Castro

Julián Castro is a former U.S. secretary of housing and urban development who served during the Obama administration from 2014 to 2017.



Sally Jewell

Jewell was U.S. Secretary of the Interior from 2013 to 2017.

Sally Jewell is a Global Board Member who previously served as Interim Chief Executive Officer for The Nature Conservancy.



Loretta Lynch

Loretta Lynch (born 1959) served as the 83rd Attorney General of the United States. She was nominated to succeed Eric Holder in the position by President Barack Obama on November 8, 2014. On April 23, 2015, she was confirmed by a 56–43 vote in the United States Senate. She was sworn in on April 27, 2015. In April 2018 a criminal referral was made for Lynch who threatened an FBI informant that tried to come forward with information on the Uranium One bribery scandal during the 2016 presidential election.



Tom Perez

Thomas Edward "Tom" Perez (born October 7, 1961) is a far-left American politician and chair of the Democratic National Committee since 2017. A member of the Democrat Party, Perez was the United States Secretary of Labor under Barack Obama from 2013 to 2017. Prior to that, he served as the Assistant Attorney General for the Civil Rights Division of the United States Department of Justice.



Shaun Donovan

Shaun L. S. Donovan was the director of the U.S. Office of Management and Budget under the Obama administration. He was confirmed by the Senate on July 10, 2014, by a vote of 75-22. Donovan stepped down as HUD secretary on July 9, 2014, allowing Julián Castro to step in. Donovan then replaced Sylvia Mathews Burwell as OMB director. Donovan previously served in the U.S. Department of Housing and Urban Development during the Clinton administration and was New York City's Housing Commissioner prior to becoming the secretary of housing and urban development.



Maria Contreras-Sweet

From 2014 to 2017, Contreras-Sweet served in the Cabinet of President Barack Obama as the 24th administrator of the U.S. Small Business Administration (SBA). She is currently the managing partner of Rockway Equity Partners, a private-equity firm that invests in technology, manufacturing, and infrastructure-related companies.



Anthony Foxx

served as the seventeenth United States secretary of transportation under President Barack Obama from 2013 to 2017.



Jack Lew

Jack Lew serve as the 76th Secretary of the Treasury until 2017. Lew previously served as White House Chief of Staff. Prior to that role, Lew was the Director of the Office of Management and Budget (OMB), a position he also held in President Clinton's Cabinet from 1998 to 2001. Before returning to OMB in 2010, Lew first joined the Obama Administration as Deputy Secretary of State for Management and Resources. Before joining the State Department, Lew served as managing director and chief operating officer for two different Citigroup business units.



Michael Froman

From 2009-2013, Michael Froman served at the White House as assistant to the President and deputy national security advisor for international economic affairs. Prior to joining the Obama Administration, Mike held several executive positions at Citigroup, including CEO of its international insurance business, COO of its \$50 billion alternative investments business and head of its infrastructure investment business. He helped shape the company's strategy in China, India, Brazil and other emerging markets.



Samantha Power

From 2013 to 2017 Power served as the 28th U.S. Permanent Representative to the United Nations, as well as a member of President Obama's cabinet. In this role, Power became the public face of U.S. opposition to Russian aggression in Ukraine and Syria.



Robert McDonald

Robert Alan McDonald (born June 20, 1953) served as the eighth United States Secretary of Veterans Affairs. He is the retired chairman, president, and CEO of Procter & Gamble. In 2014 he became Secretary of Veterans Affairs.



Alexander Mackler

Alexander Mackler (Class of 2014) is the Chief Deputy Attorney General for the Delaware Department of Justice. His family moved to Delaware from Washington, D.C., where Alexander was the Deputy Counsel for Vice President Joe Biden in the White House. In a



career in politics before law school, he served as Deputy Chief of Staff for U.S. Senator Edward Kaufman, Press Secretary for U.S. Senator Joe Biden, and Campaign Manager of Biden for Attorney General.

Hunter Biden

Biden was hired on the Board of Directors of the Ukrainian gas company Burisma Holdings in April 2014. Hunter was paid over \$50,000 a month and had no experience in the field of oil and gas.





Reference:

https://conservapedia.com/Tom_Vilsack

<https://www.psppartners.com/penny-pritzker>

<https://www.hks.harvard.edu/faculty/jason-furman>

https://conservapedia.com/Arne_Duncan

<https://www.nrdc.org/experts/gina-mccarthy>

<https://www.american.edu/president/burwell-biography.cfm>

https://ballotpedia.org/Juli%C3%A1n_Castro

<https://www.nature.org/en-us/about-us/who-we-are/our-people/sally-jewell/>

https://conservapedia.com/Loretta_Lynch

https://conservapedia.com/Thomas_Perez

https://ballotpedia.org/Shawn_Donovan

<https://bipartisanpolicy.org/person/maria-contreras-sweet/>

<https://www.volckeralliance.org/anthony-foxx>

<https://www.sipa.columbia.edu/faculty-research/faculty-directory/jacob-j-lew>

<https://www.mastercardcenter.org/our-team/michael-froman>

<https://www.hks.harvard.edu/faculty/samantha-power>

[https://en.wikipedia.org/wiki/Bob_McDonald_\(businessman\)](https://en.wikipedia.org/wiki/Bob_McDonald_(businessman))

https://law.wm.edu/academics/programs/id/electives/clinics/veterans/about_the_clinic/ad_board/alexander-mackler/index.php

https://conservapedia.com/Hunter_Biden



邮件中文翻译如下：

主题：电话号码

发件人：亚历山大·麦克勒

收件者：rhb@ [REDACTED] 罗伯特·亨特·拜登

抄送：钟凯西（副总统助理）

时间：6/7/2015 上午 11:36

亨特，

以下是出席会议的内阁大臣的电话号码：

美国农业部部长

汤姆·维尔萨克（Tom Vilsack）

[REDACTED]

商务部长

潘妮·普利兹克（Penny Pritzker）

[REDACTED]

经济顾问委员会主席

杰森·弗曼（Jason Furman）

[REDACTED]

教育部长

阿恩·邓肯（Arne Duncan）



环境保护署管理者

吉娜·麦卡锡 (Gina McCarthy)



卫生和公共服务部部长

斯利维亚·马修斯·伯威尔 (Slyvia Mathews Burwell) (周五来了)



住房与城市发展部长

朱利安·卡斯特罗 (Julian Castro)



内政部长

莎莉珠华 (Sally Jewell)



司法部长

洛雷塔·林奇 (Loretta Lynch)



劳工部长

汤姆·佩雷斯 (Tom Perez)





行政管理和预算局主管

肖恩·多诺万 (Shaun Donovan)



美国中小企业管理局主管

玛丽亚·孔特雷拉斯 (Maria Contreras Sweet) 斯维特



交通部长

安东尼·福克斯 (Anthony Foxx)



财政司司长

杰克·柳(Jack Lew) (周五来了)



美国贸易代表办公室大使

迈克尔·弗罗曼 (Michael Froman)



美国驻联合国大使

萨曼莎 (Samantha Power) (星期四来了)





退伍军人事务部长

罗伯特·麦克唐纳 (Robert McDonald)



亚历山大·麦克勒 (Alexander S. Mackler)

副总统办公室



邮件人物介绍/分析:

汤姆·维尔萨克

汤姆·维尔萨克是爱荷华州前州长，民主党成员。他早在 2008 年的总统选举中就获得民主党候选人提名，但退出并支持了克林顿参议员。他被巴拉克·奥巴马提名为农业部长，并得到参议院的确认。



潘妮·普利兹克

潘妮·普利兹克是 PSP Partners 及其附属公司 Pritzker Realty Group, PSP Capital 和 PSP Growth 的创始人兼董事长。从 2013 年 6 月到 2017 年 1 月，她曾担任奥巴马政府的美国商务部长。



杰森·弗曼

杰森·弗曼 (Jason Furman) 是奥巴马总统的经济顾问，包括从 2013 年 8 月至 2017 年 1 月担任经济顾问委员会第二十八届主席。



阿恩·邓肯

巴拉克·奥巴马（Barack Obama）的朋友阿恩·邓肯（Arne Duncan）于2009年被任命为美国教育部部长。他曾任芝加哥公立学校首席执行官，他的职位由市长理查德·M·戴利



（Richard M Daley）任命。任期从2001年6月至2008年12月，成为美国任职时间最长的大城市教育主管。

麦卡锡

麦卡锡（McCarthy）曾担任美国环境保护署（EPA）的第13位行政长官，并担任奥巴马总统领导下的空气与辐射办公室助理行政长官。



伯威尔

伯威尔曾在美国政府担任过两个内阁职位。从2014年到2017年，她担任美国卫生与公共服务部第22届部长。她的其他政府经历包括担任管理和预算办公室副主任，总统办公厅副主任，办公厅主任。财政部长，国家经济委员会主任特别助理。



朱利安·卡斯特罗

朱利安·卡斯特罗（JuliánCastro）是前美国住房和城市发展部长，他在 2014 年至 2017 年的奥巴马政府任职期间。



莎莉·珠华

珠华在 2013 年至 2017 年担任美国内政部长。是全球董事会成员，之前曾担任大自然保护协会的临时首席执行官。



洛雷塔·林奇

洛雷塔·林奇（Loretta Lynch，生于 1959 年）曾担任美国第 83 任司法部部长。2014 年 11 月 8 日，她被巴拉克·奥巴马总统提名接替埃里克·霍尔德（Eric Holder）的职位。2015 年 4 月 23 日，她在美国参议院以 56-43 票获得确认。她于 2015 年 4 月 27 日宣誓就职。2018 年 4 月，林奇因威胁一名试图在 2016 年总统大选期间提供铀壹公司贿赂丑闻信息的联邦调查局线人而受到刑事指控。



汤姆·佩雷斯

托马斯·爱德华·汤姆·佩雷斯（生于 1961 年 10 月 7 日）是一名极左的美国政治家，自 2017 年以来一直担任民主党全国委员会主席。佩雷斯是民主党的一员，自 2013 年起担任巴拉克·奥巴马



（Barack Obama）的美国劳工部长一直到 2017 年。在此之前，他曾担任美国司法部民权司助理检察长。

肖恩·多诺万

肖恩·S·多诺万是奥巴马政府下的美国管理与预算办公室主任。2014 年 7 月 10 日，参议院以 75 票对 22 票通过了他的确认。2014 年 7 月 9 日，多诺万辞去了住房和城市发展部长的职务，让朱利安·卡斯特罗（Julián Castro）上任。多诺



万接任西尔维亚·马修斯·伯威尔（Sylvia Mathews Burwell）担任管理和预算办公室董事。多诺万曾在克林顿政府时期曾在美国住房和城市发展部任职，在担任住房和城市发展部长之前曾担任纽约市住房专员。



玛丽亚·孔特雷拉斯-斯维特

玛丽亚·孔特雷拉斯-斯维特 从 2014 年到 2017 年，孔特雷拉斯·斯威特（Contreras-Sweet）在美国总统巴拉克·奥巴马内阁任职，担任美国小企业管理局（SBA）的第 24 届主管。她目前是 Rockway Equity Partners 的管理合伙人，Rockway Equity Partners 是一家投资技术、制造和基础设施相关领域的私募股权公司。



安东尼·福克斯

2013 年至 2017 年，他在巴拉克·奥巴马总统任下担任美国第十七任运输部长。



雅各布·卢

雅各布·卢一直担任美国第 76 任财政部长直到 2017 年。在担任该职位之前，曾担任管理和预算办公室（OMB）的主任，他还于 1998 年至 2001 年在克林顿总统内阁中担任过职务。在 2010 年重返管理和预算办公室之前，刘先生首先加入奥巴马政府担任副秘书长。国家管理和资源局。在加入国务院之前，Lew 曾担任花旗集团两个不同业务部门的董事总经理兼首席运营官。



迈克尔·弗罗曼

从 2009 年到 2013 年，迈克尔·弗罗曼在白宫担任总统助理和国际经济事务副国家安全顾问。在加入奥巴马政府之前，迈克曾在花旗集团担任多个行政职务，包括其国际保险业务的首席执行



官，其 500 亿美元另类投资业务的首席运营官以及其基础设施投资业务的负责人。他帮助制定了其公司在中国（中共国），印度，巴西和其他新兴市场的战略。

萨曼莎·鲍尔

从 2013 年至 2017 年，鲍尔担任美国第 28 届常驻联合国代表，以及奥巴马总统内阁成员。在这一角色中，鲍尔成为美国反对俄罗斯入侵乌克兰和叙利亚的公开面孔。



罗伯特·麦克唐纳

罗伯特·艾伦·麦克唐纳（1953 年 6 月 20 日出生）担任美国第八届退伍军人事务部长。他是宝洁公司退休的董事长，总裁兼首席执行官。2014 年，他成为退伍军人事务部长。



亚历山大·麦克勒

亚历山大·麦克勒是特拉华州司法部首席副总检察长。他的家人从华盛顿特区搬到特拉华州，亚历山大是白宫副总统乔·拜登的副法律顾问。在法学院就读前的政治生涯中，他曾担任美国参议员爱德华·考夫曼（Edward Kaufman）的副参谋长，美国参议员乔·拜登（Joe Biden）的新闻秘书和拜登（Biden）的总检察长竞选经理。



亨特·拜登

罗伯特·亨特·拜登又名罗伯特·H·拜登，是美国前副总统约瑟夫·拜登的儿子。亨特于 2014 年 4 月被聘用为乌克兰天然气公司布里斯马 Burisma Holdings 的董事会成员。亨特·拜登月薪超过 50,000 美元，他在油气领域没有任何经验。



參考資料:

https://conservapedia.com/Tom_Vilsack

<https://www.psppartners.com/penny-pritzker>

<https://www.hks.harvard.edu/faculty/jason-furman>

https://conservapedia.com/Arne_Duncan

<https://www.nrdc.org/experts/gina-mccarthy>

<https://www.american.edu/president/burwell-biography.cfm>

<https://ballotpedia.org/Juli%20Castro>

<https://www.nature.org/en-us/about-us/who-we-are/our-people/sally-jewell/>

https://conservapedia.com/Loretta_Lynch

https://conservapedia.com/Thomas_Perez

https://ballotpedia.org/Shawn_Donovan

<https://bipartisanpolicy.org/person/aria-contreras-sweet/>

<https://www.volckeralliance.org/anthony-foxx>

<https://www.sipa.columbia.edu/faculty-research/faculty-directory/jacob-j-lew>

<https://www.mastercardcenter.org/our-team/michael-froman>

<https://www.hks.harvard.edu/faculty/samantha-power>

[https://en.wikipedia.org/wiki/Bob_McDonald_\(businessman\)](https://en.wikipedia.org/wiki/Bob_McDonald_(businessman))

https://law.wm.edu/academics/programs/id/electives/clinics/veterans/about_the_clinic/ad_board/alexander-mackler/index.php

https://conservapedia.com/Hunter_Biden

